
Saksprotokoll i utval for opplæring og helse - 27.11.2018  
 
Emil Gadolin (A) sette fram slikt forslag: 
 

«Utval for opplæring og helse sier seg nøgd med prosjektet «Auka gjennomføring – fleire ut i 
lære» så langt.  
 
Utval for opplæring og helse meiner at det vil være ein stor fordel å evaluere prosjektet, før det 
vert teke ein beslutning om å innføre tiltaket som permanent ordning.  
 
Sak om evaluering og om korvidt ordninga skal gjerast permanent skal seinast behandlast i 
fylkestingsmøtet sommer 2019.» 
 

Røysting 
 
Gadolin sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet sier seg nøgd med prosjektet «Auka gjennomføring – fleire ut i lære» så langt.  
 
Fylkesutvalet meiner at det vil være ein stor fordel å evaluere prosjektet, før det vert teke ein beslutning om 
å innføre tiltaket som permanent ordning.  
 
Sak om evaluering og om korvidt ordninga skal gjerast permanent skal seinast behandlast i 
fylkestingsmøtet sommer 2019.» 
 


